
RADA GIVIIINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Rydultowska 2 

Protokal Nr 48/2018 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 27 wrzeinia 2018 r. 

Sesja odbyla sig w sali budynku administracyjno - biurowego w Gaszowicach, przy ulicy 
Rydultowskiej 1. W obradach uczestniczylo (na stan 15 radnych) — 15 radnych. Lista obecnoki 

— zaL do protokolu. Uczestniczyly rownieZ osoby zaproszone jak w liscie obecnoki — zaL do 

protokolu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoici. 
Przewodniczqcy Rady o godzinie 16.00 otworzyl sesjc i powital wszystkich obecnych slowami: 
„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym otwieram 
Sesjc Rady Gminy Gaszowice witam goki, witam radnych". Na podstawie listy obecnoki 
stwierdzil, ze na °going liczbc 15 radnych w sesji na obecnq chwile uczestniczy 15 radnych, 
podkreglajqc tym samym, ze obrady sq prawomocne. 

2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze porzqdek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Nastepnie przedstawil porzqdek obrad, nastcpujqcej treki: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnoki. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjccie protokolu z sesji z dnia 30 sierpnia 2018 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wojta realizowanych w okresie miedzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji 0§wiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Mlodziezy. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Finansow. 
8. Wykonanie budZetu za I polrocze 2018 roku. 
9. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu §rodkow unijnych. 
10. Analiza proponowanych stawek podatkowych i oplat lokalnych na 2019 rok. 
11. Rozpatrzenie projektow uchwal i ich podjccie: 

a) podjecie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na zamianc gruntOw polozonych w miejscowoki 
Czernica; 

b) podjccie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przekazanie zadania publicznego - udzielenie 
schronienia bezdomnym mieszkaricom gminy Gaszowice w Ogrzewalni prowadzonej przez 
Miasto Rydultowy; 

c) podjecie uchwaly w sprawie zmiany statutu Gminy Gaszowice; 
d) podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na 2018 rok; 
e) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata 

nastepne. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
14. Zamkniecie obrad. 

Przewodniczqcy Rady zwrocil sic z zapytaniem, czy ktory§ z uczestnikow sesji wnosi uwagi 1)02 
propozycje zmian do przedstawionego porzqdku obrad. Do porzqdku obrad nie wniesiono uwag. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porzqdkiem obrad stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

3. Przyjgcie protokolu z sesji z dnia 30 sierpnia 2018 r. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protokol radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz byl 
wylozony do wgladu w Urzgdzie Gminy w siedzibie Rady, wicc radni mieli mo2liwo§e zapoznania 
sic z trekiq tego dokumentu. Przewodniczqcy Rady podal do wiadomoki, ze protokol czytali: 
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Marek Masarczyk, Mieczyslaw Szymik, Jerzy Kawulok, Agnieszka Pytlik, Ilona Sklarek, Barbara 
Watola, Rafal Zdziebczok, Andrzej Cie§lok, Szymon Korbel, Damian Krauze. 
Ponadto protokol czytali: Pan WOjt, Pani Sekretarz. 

Nastepnie Przewodniczqcy Rady zwrOcil sic z pytaniem, czy kto§ z obecnych wnosi jakie§ 
zastrzezenia, uwagi do protokolu. Nikt nie wniosl uwag co do jego treki. Przewodniczqcy Rady 
stwierdzil, ze jest zgodny z przebiegiem obrad, po czym poddal protokol pod glosowanie. 
Protokol przyjcto w glosowaniu: 
Glosowanie:  
- 15 — glosOw „za", 
- 0 — glosow „przeciw", 
- 0 — glosow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze protokOl zostal przyjcty jednoglo§nie. 

5. Sprawozdanie z prac Wojta realizowanych w okresie miedzysesyjnym. 
WOjt przedstawil informacjc o podjctych dzialaniach w okresie miedzysesyjnym tj. od 31 sierpnia 
2018 r. do 27 wrze§nia 2018 r. nastcpujqcej treki: 

„1. 2 wrzegnia odbyly sic uroczystoki do2ynkowe w solectwie Czernica, na ktOrych gokilikny 

partnerow z Litultovic. 
2. 7 wrze§nia Zastcpca Wojta uczestniczyl w Programie profilaktycznym „ANTYMINA - nie 

daj sic wysterowk na mine", ktOry zostal przedstawiony w Szkole Podstawowej w Piecach. 

3. 8 wrze§nia odbyly sic zawody wedkarskie w Suminie o puchar Wojta Gminy Gaszowice. 

4. 9 wrze§nia Zastcpca Wojta uczestniczyl w do2ynkach gminnych w Jejkowicach. 

5. 11 wrze§nia w 0§rodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbylo sic spotkanie 
z mieszkaficami nt. „Czystego Powietrza" w ramach krajowego programu priorytetowego. 

6. 12 wrze§nia uczestniczylem w zakoriczeniu projektu pn. „Sukces w szpilkach", ktOry odbyl 

sic w 0§rodku Kultury w Czernicy. 

7. 13 i 14 wrze§nia uczestniczylem w obchodach 20-lecia Euroregionu Silesia w Raciborzu. 

8. 15 wrze§nia uczestniczylem w obchodach 110-lecia dzialalnoki OSP Jejkowice. 

9. 18 wrze§nia odbyla sic narada z dyrektorami szkol i przedszkoli. 

10. W dniach 21-23 uczestniczylem z soltysem Czernicy p. Mrozem w obchodach Dni Miasta 

Krompachy. 
11. 22 wrze§nia Zastcpca Wojta uczestniczyl w X Memoriale Po2arniczym im. Kpt. Adama 

Byczka w Dzimierzu. 
12. 23 wrze§nia Zastcpca WOjta uczestniczyl w obchodach 95-lecia ZHP w Rybniku. 

Podpisalem: 
1. Osiem zarzqdzen w sprawie zmian w bud2ecie gminy; 

2. Zarzqdzenie w sprawie wyznaczenia miejsc przeznaczonych na bezplatne umieszczame 
urzcdovvych obwieszc2en wyborczych i plakatOw wszystkich komitetow wyborczych 
w wyborach do Rady Gminy Gaszowice, Rady Powiatu Rybnickiego, Sejmiku 
Wojewodztwa Slgskiego oraz wyborow WOjta Gminy Gaszowice w dniu 21 pa2dziernika 

2018 r.; 
3. Zarzqdzenie w sprawie powolania komisji konkursowej do oceny wnioskOw na realizacje 

zadan z zakresu sportu( III edycja) na terenie Gminy w roku 2018 oraz okre§lenia skladu 
i regulaminu jej pracy; 

4. Zarzqdzenie w sprawie wyra2enia zgody na zlo2enie wniosku o wyga§niccie praw trwalego 
zarzqdu; 
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5. Zarzqdzenie w sprawie udzielenia dotacji w formie "malego grantu" i zawarcia z wybranym 

podmiotem umowy wsparcia realizacji zadania; 

6. Zarzqdzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubOw sportowych w konkursie wnioskow na 
realizacjc zadan z zakresu sportu i zawarcia z wybranymi podmiotami umow wsparcia 

realizacji poszczegolnyeh zadati (III edycja); 

7. Zarzqdzenie w sprawie ogloszenia konsultacji projektu uchwaly dotyczqcego zmiany statutu 

Gminy Gaszowice; 
8. Zarzqdzenie w sprawie: zmiany zakcznika nr 8 do Zarzqdzenia Nr 0050.154.2012 z dnia 

8 paidziemika 2012 r. w sprawie wprowadzenia instrukcji inwentaryzacyjnej; 

9. Zarzqdzenie w sprawie powolania komisji przetargowej do przeprowadzenia postcpowania 
przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. Swiadczenie uslug 
w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadow komunalnych od wlagcicieli 
nieruchomoki polo2onych na terenie Gminy Gaszowice. 

W okresie micdzysesyjnym nie odbyl sic zaden przetarg". 

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ma ktog pytania bqdi uwagi do WOjta, do 
przedstawionych informacji w zakresie tego punktu. Do informacji przestawionych w ramach 
sprawozdania z prac Wojta pytati nie bylo i uwag nie wniesiono. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicmcy Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawil sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji, ktore odbylo sic w dniu 24 wrze§nia 2018 r. o godz. 15°°  w sali narad w Urzedzie Gminy. 
Tematykq posiedzenia bylo: 
1. Analiza i ocena wykonania bud2etu za pierwsze polrocze 2018 roku — informacje WOjta 
o przebiegu wykonania. 
2. Analiza materialow na sesjc, sprawy bie2qce. 

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kto§ ma pytania do Przewodniczqcego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu the 
wniesiono uwag. Protokai z posiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Ogwiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Miodzieiy. 
Przewodniczqcy Komisji 0§wiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Mlodziezy — Jerzy 
Kawulok przedstawil sprawozdanie z posiedzenia Komisji, ktore odbylo sic w dniu 20 wrze§nia 
2018 r. o godz. 1500  w sali narad w Urzedzie Gminy. 
Tematykq posiedzenia bylo: 
1. Podsumowanie przebiegu roku szkolnego 2017/2018. 
2. Informacj a i ocena zorganizowanego wypoczynku letniego dzieci i mlodzie2y na terenie gminy. 
3. Materialy na sesje i sprawy bie2qce. 

Nastcpnie Przewodniczqcy RAdy zapytal, czy kto§ ma pytania do Przewodniczqcego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu nie 
wniesiono uwag. Protokol z po'siedzenia komisji stanowi zafricznik do niniejszego protokolu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Finansow. 
Przewodniczqca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Finansow — Ewa 
Biernacka przedstawila sprawozdanie z posiedzenia Komisji, ktore odbylo sic w dniu 25 wrzegnia 
2018 r. o godz.1330  w sali narad w Urzgdzie Gminy. 
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Tematykq posiedzenia bylo: 
1. Wykonanie budzetu gminy za pierwsze polrocze 2018 roku. 
2. Analiza proponowanych stawek podatkowych i oplat lokalnych na rok 2019. 
3. Bie2qca analiza uchwal i rozpatrywanie spraw. 

Nastunie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktog ma pytania do Przewodniczqcej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabral glosu. Do protokolu nie 
wniesiono uwag. Protokoi z posiedzenia komisji stanowi zakicznik do niniejszego protokolu. 

8. Wykonanie bud2etu za I polrocze 2018 roku. 
Przewodniczqcy Rady nadmienil, 2e pismem z dnia 23 sierpnia 2018 r. Wojt przekazal do Rady 
Gminy Gaszowice Zarzqdzenie Nr W.0050.134.2018 z dnia 20 sierpnia 2018 r. w sprawie przyjecia 
informacji o przebiegu wykonania budzetu gminy i realizacji planOw finansowych samorzqdowych 
instytucji kultury oraz omowienia wieloletniej prognozy finansowej w tym realizacji przedsiewzied 
za I pOlrocze 2018 roku. Kolejno poinformowal, ze informacja o przebiegu wykonania budzetu za 
I pOlrocze 2018 r. byla omawiana podczas posiedzeri komisji co znalazlo odzwierciedlenie 
w protokolach przedstawionych przez poszczegolnych przewodniczqcych. Nastepnie glos zabrala 
Pani Skarbnik, ktora podsumowujqc ten temat przytoczyla trek uchwaly Nr 4200/IV/133/2018 
z dnia 7 wrze§nia 2018 roku IV Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Katowicach w sprawie opinii o przedlo2onej przez Wojta Gminy Gaszowice informacji 
o przebiegu wykonania budzetu gminy za I polrocze 2018 roku. Zostala wydana pozytywna opinia. 
Po odczytaniu opinii przez Partiq Skarbnik Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ma ktog pytania 1)02 
uwagi do informacji o przebiegu wykonania budzetu gminy za I pOlrocze 2018 roku. Do informacji 
pytari nie bylo i uwag nie wniesiono. 

9. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu irodkow unijnych. 
Przewodniczqcy Rady nadmienil, ze wszyscy otrzymali informacjc w tym zakresie wraz 
z materialami na sesje. Jak wynika z przedstawionych sprawozdati z prac komisji temat byl 
omawiany podczas wszystkich posiedzeri komisji. Nastepnie Przewodniczqcy zapytal, czy ktOry§ 
z radnych wnosi jakie§ uwagi bqd2 ma pytania do niniejszej informacji. Nikt nie mial pytari i nie 
wniesiono uwag. 

10. Analiza proponowanych s!tawek podatkowych i oplat lokalnych na 2019 rok. 
Przewodniczqcy Rady nadmiehil, ze zaproponowane przez W6jta wysokoki stawek podatku od 
nieruchomoki oraz oplat analizowane byly na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Kolejno 
zwrOcil sic do Pani Skarbnik o przedstawienie informacji w zakresie analizy stawek podatkowych 
i oplat lokalnych. 
Podsumowujqc Pani Skarbnik poinformowala, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly 
zaproponowane przez Wojta wielkoki stawek podatkowych na rok 2019, oraz propozycje oplaty 
targowej, w zwiqzku z tym zostanq przygotowane i wywieszone przez Wojta do konsultacji 
projekty uchwal dotyczqce u talenia vvysokoki stawek podatku od nieruchomoki oraz oplaty 
targowej na rok 2019 na terenie naszej gminy. Podala rOwnie2 do wiadomoki, 2e Wait nie podal 
propozycji vvysokoki stawki oplaty za posiadania psa, komisje poparly stanowisko wojta w tym 
zakresie, w zwiqzku z czym nie zostanie przygotowany i wywieszony do konsultacji projekt 
uchwaly w tej sprawie. Ponadto poinformowala, ze propozycjq wOjta jest aby stawki podatku od 
rodkOw transportowych na rok 2019 pozostaly utrzymane na poziomie roku 2018, jednak2e 

weryfikacja ich wysokoki nastqpi po ogloszeniu minimalnych stawek od §rodkow transportowych. 

11. Rozpatrzenie projektow 4chwal i ich podjecie: 
a) podjccie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na zamiane gruntOw polo2onych 

w miejscowoki Czernica; 

4 



Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejno§ci po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Wiceprzewodniczqca Rady odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy 
ktory§ z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie 
wniesiono uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — glosOw „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e uchwala zostala podjcta jednoglo§nie. 

UCHWALA NR OG-BR.000'.48.285.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 wrzesnia 
2018 r. w sprawie wyra2enia zgody na zamiang gruntow polozonych w miejscowo§ci Czernica -

stanowi zaiqcznik do niniejszego protokolu. 

b) podjccie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przekazanie zadania publicznego - udzielenie 

schronienia bezdomnym mieszkancom gminy Gaszowice w Ogrzewalni prowadzonej przez 

Miasto Rydultowy; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktorego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejno§ci po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Wiceprzewodnicmca Rady odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy 
ktOry§ z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie 
wniesiono uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR 0G-BR.00017.48.286.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 wrzesnia 
2018 r. w sprawie wyra2enia zgody na przekazanie zadania publicznego - udzielenie schronienia 
bezdomnym mieszkaficom gminy Gaszowice w Ogrzewalni prowadzonej przez Miasto Rydultowy -

stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

c) podjecie uchwaly w sprawie zmiany statutu Gminy Gaszowice; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do kt6rego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejno§ci po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Sekretarzy Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — glosOw „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR OG-BR.0007.48.287.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 wrzesnia 
2018 r. w sprawie zmiany statutu Gminy Gaszowice - stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 
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d) podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na 2018 rok; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly omawiany byi na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwag. Kolejno glos zabral Wojt, zwracajqc sic do Rady o przyjecie 
autopoprawki do przedlo2onego projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na 2018 
rok polegajqcej na zmniejszeniu vvydatkOw na realizowanym zadaniu dotyczqcego budowy szatni 
sportowej w Szczerbicach o kwotc 15 tysiecy zlotych i przeznaczeniu j ej na zakup wyposa2enia 
przy obiekcie sportowym w Piecach zarzqdzanym przez KS Dqb Gaszowice. Nadmienil rownie2, 
2e autopoprawka to nie powoduje zmian w bud2ecie poniewa2 wystcpuje w obrcbie tej samej 
klasyfikacji bud2etowej tj. Dzial 926 - Kultura fizyczna, rozdzial 92601 - obiekty sportowe. 

Po przedstawieniu autopoprawki wraz z wyjagnieniem Przewodniczqcy Rady zwrocil sic do 
radnych czy sq pytania w tym temacie do Wojta. Nikt nie mial pytati w zwiqzku z czym 
Przewodniczqcy Rady poddal autopoprawka wniesionq przez \Vojta pod glosowanie, ktore 
przebiegalo nastcpujqco: 
Glosowanie:  
15 — glosow „za", 
0 — glosow „przeciw", 
0 — glosOw „wstrzymujqcych sic". 

W dalszej kolejnoki po udziekmiu glosu przez Przewodniczqcego Rady Skarbnik Gminy odczytala 
projekt uchwaly z uwzglednieniem autopoprawki wojta. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktOryg 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosow „za", 
0 — glosow „przeciw", 
0 — glosOw „wstrzymujqcych sic" 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR OG-BR.0007.48.288.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 wrzesnia 
2018 r. w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na 2018 rok - stanowi zalqcznik do niniejszego 
protokolu. 

e) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata 

nastcpne, 

Przewodniczqcy Rady poinfonnowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktorego nie wniesiono uwag. Kolejno glos zabral Wojt, zwracajqc sic do Rady o przyjecie do 
przedlo2onego projektu uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 
i na lata nastcpne autopoprawki polegajqcej na zmianie wykazu przedsicwzice. W zwiqzku 
ze zwickszeniem wydatkow na zakup wyposa2enia przy obiekcie sportowym w Piecach tytulem 
§rodkOw dotyczqcych realizacji zadania - budowy szatni sportowej w Szczerbicach, nalezy 
zmniejszye naklady finansowe, limit wydatkow na 2018 rok oraz limit zobowiqzaii o kwotc 
15 tysiccy zlotych. 
Po przedstawieniu autopoprawki wraz z wyja§nieniem Przewodniczqcy Rady zwrOcil sic do 
radnych czy sq pytania w tjtm temacie do W6jta. Nikt nie mial pytati w zwiqzku z czym 
Przewodniczqcy Rady poddal autopoprawkc wniesionq przez WOjta pod glosowanie, ktore 
przebiegalo nastcpujqco: 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — glosOw „przeciw", 
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0 — &saw „wstrzymujqcych sic". 

W dalszej kolejnoki po udzielOniu glosu przez Przewodnicz4cego Rady Skarbnik Gminy odczytala 
projekt uchwaly z uwzglcdnieniem autopoprawki wojta. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ 
z radnych wnosi uwagi do przcidstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — glosow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR OG-BR.0007.48.289.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 wrzesnia 
2018 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata nastcpne - stanowi 

zalgcznik do niniejszego protokolu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczpcy Rady przedstawil nastypuNce informacje: 
1. Kolejna sesja planowana jest na dzien 25.10.2018 r. o godz. 16.00 w sali budynku 
administracyjno-biurowego przy ul. Rydultowskiej 1 w Gaszowicach. 
2. Wszyscy radni w dniu 11 wrze§nia 2018 roku zloZyli o§wiadczenia majqtkowe w dwoch 
egzemplarzach wedlug stanu na dwa miesiqce przed uplywem kadencji 2014-2018 (tj. na dziefi 
16 wrzegnia 2018 r.). Nastcpnie przedstawil trek notatki sporzqdzonej na okolicznok przeglqdu 
z1o2onych o§wiadczen majqtkdwych. Podal rownieZ do wiadomoki, ze w dniu 17 wrze§nia 2018 
roku zioZyl o§wiadczenie jako Przewodniczqcy Rady w Shlskim Urzedzie Wojewodzkim 
w Katowicach. 
3. W dniu 17 wrze§nia br. radna Ewa Biernacka zloZyla korektc o§wiadczenia majqtkowego za rok 
2017. Jeden egzemplarz o§wiadczenia zostal przekazany w dniu 19 wrzegnia br. do Urzcdu 
Skarbowego w Rybniku. 
4. W dniu 21 wrzegnia br. do Urzcdu Gminy Gaszowice zostala przekazana informacja dotyczqca 
o§wiadczeri majqtkowych zioZOnych Wojewodzie Slqskiemu przez Przewodniczqcego Rady Gminy 
Gaszowice oraz WOjta Gminy Gaszowice za rok 2017. 

Ponadto podal do wiadomoki ze: 
- Dyrekcja Powiatowego i Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rydultowach i Wodzislawiu 
Slgskim sklada podzickowania Radzie Gminy Gaszowice za przekazane §rodki finansowe 
w wysokoki 30.000,00 zl., 'dare przeznaczone zostaly na dofinansowanie zakupu nowoczesnej 
aparatury diagnostycznej gOrnego i dolnego odcinka przewodu pokarmowego. 
- zostalo przekazane radnym zaproszenie duszpasterza samorzglowcOw w archidiecezji katowickiej 
do udzialu w drugiej edycji retcolekcji dla samorzglowcOw naszych miast, gmin i powiatOw, ktOre 
odbedq sic w dniach 5-7 pa2dziemika br. w domu rekolekcyjnym w Bielsku-Bialej Bystrej. 
Wszelka korespondencja jest db wglqdu w UG w siedzibie Rady. 

13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zapytal \Vojta czy w najbli2szym czasie tj. przed wyborami planowane 
jest zwolanie zebran wiejskich w poszczegolnych solectwach gminy. WOjt odpowiedzial, 2e: „nie 
planuje zwolywae zebraii wiejskich, a ze strony soltysOw na chwilc obecnq nie posiada w tym 
zakresie informacji". 
2. Radny Jozef Szawerna w nawiqzaniu do prowadzonych rozm6w w trakcie tego roku odno§nie 
obowiqzujqcego Planu Zagospodarowania Przestrzennego zwrOcil sic do WOjta, czy 
w przyszlorocznym budzecie najdq. sic §rodki na zmiang studium, co pozwoli dokonae zmiany 
planow poszczegolnych solectw. WOjt powiedzial, ze „projekt bud2etu na przyszly rok jest 
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w trakcie konstrukcji, ponadto trudno jest powiedzied na obecny czas, czy nowa Rada bedzie 
chciala przystqpie do zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy". 
3. Radny Mieczyslaw Szymik, zapytal Wojta na jakim etapie jest realizacja studni glcbinowych. 
WOjt powiedzial, 2e zostal wybrany ju2 wykonawca, ktory obecnie prowadzi zaawansowane prace 
zwiqzane z wykonaniem studni glebinowych. 

14. Zamkniccie obrad. 
Przewodnicmcy Rady po wyczerpaniu porzqdku obrad zamknql sesje Rady Gminy Gaszowice. 
Sesja trwala do godziny 17.00. 

Protokolowala: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWOD CZACY RADY 

mgt. Mar el Masa czyk. 
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